
Protokoll fra avholdt generalforsamling i Midt-Norge Travforbund sndag 13. Mars 2022 ved 
Vollmarka Travpark, Melhus. 

Leder Asbjørn Opdal ønsket forsamlingen velkommen. 
Travvenner som har gått bort siste år ble minnet med 1 minutt stillhet før man gikk over til dagens 
saksliste. 

Sak 1- ~pning, godkjenning av innkalling og saksliste, opprop 
Frammøte ble registrert ved ankomst og det møtte i alt 31 representanter for lag. hertil møtte 9 
representanter for styret inklusive varamedlem og representant for ponni. 

Det framkom ingen merknader til innkalling eller saksliste. 

Sak 2 - valg av dirigent, referent og 2 til å underskrive protokollen 
Trude Tevik Gulbrandsen ble foreslått til og valgt som dirigent 
Jan Frode Holltr ble foreslått som og valgt til referent. 

For underskrift av protokollen ble Geir Arne Leinum og Hans Tronstad valgt. 

Sak 3 - ~rsberetning 2021 
Dirigent Trude gikk gjennom årsberetningen side for side med spørsmål om kommentarer fra 
forsamlingen, uten at slike framkom. Avslutningsvis ble siste side lest opp. Årsberetningen ble 
godkjent uten kommentarer. 

Sak 4- Revidert regnskap 
Det reviderte regnskap ble presentert av Asbjørn Opdal. Regnskapet viser et overskudd på kr 
79.677,65 og ble godkjent av generalforsamlingen. 

Sak 5- Fastsettelse av medlemskontingent 
Styrets forslag om videreføring av kontingent på kr 25 pr medlem ble vedtatt. 

Sak 6- Styrehonorar 
Følgende forslag til styrehonorar for 2021 ble vedtatt; 

-leder kr 12.000 
-nestleder kr 4000 
-medlem kr 3000 
-vara kr 300 pr møte inntil kr 3.000 
-ponni repr. kr 300 pr møte inntil kr 3.000 

Sak 7 - Innkomne saker 
1 sak var mottatt til behandling fra Orkdal Tr~vklubb. Saken vedrører kjønnsfordeling, dvs§ 2.4 i 
fellesbestemmelsene for travsporten. 
Saken ble vedtatt oversendt til behandling i DNTs generalforsamling. 

Sak 8- Aktivitetsplan med budsjett 
Aktivitetsplan og budsjett for kommende år ble gjennomgått av leder. 
I budsjettet ligger høstkonferanse inne også for 2022 sammen med Innlandet. Aktuelt sted er Orkdal. 

Generalforsamlingen peker på at forbundet bør ha en ambisjon om og arbeide fore flere 
medlemmer. 
Videre ønsker generalforsamlingen at forbundet arbeider for ~ opprettholde bidragene til lag og 



baner, slik at aktiviteten i forbundet kan bevares og helst øke. 

Generalforsamlingen tok en pause før man gikk videre til 

Sak 9 - Valg 

Jan Lyng, medlem av valgkomiteen orienterte kort om komiteens arbeide og bekreftet at alle de 
foreslåtte var forespurt om vervet og hadde takket ja. 

Komiteens innstilling ble i sin helhet fulgt og alle verv ble vedtatt med akklamasjon . 

Folgende ble valgt; 
Leder for 2 år Asbjørn Opdal 
Nestleder for 1 år Morten Valstad 
Styremedlem for 2 år Trude Tevik Gulbrandsen 
Styremedlem for 2 år Hilde Nordtiller 
Styremedlem for 2 år Thea Indrebo 

Varamedlem for 1 år Erik Samdal 
Varamedlem for 1 år Per Voll 

Revisor for 1 år Hugo Normann og Arne Sigmund Vudduaune 
Varamedlem for 1 år Arnt Aurstad 

Medlem til valgkomiteen Hege Solvang for 3 år 
Varamedlem Marianne Olsen for 1 år 

Representanter til NTs GF 30.04.22 
Styrets 7 medlemmer+ 1 representant for ponni, hertil Ida Bugge 
Irene Lofaldli 
Arild Vadset 
Odd Haugdahl 
Hans Tronstad 
Kate Robertsen 

Som vararepresentanter til DNTs GF; 
1- Erik Samdal 
2-Per Voll3- Svein Jonli 
4- Wenche H Westberg 
5- Tore Skjortvedt 
6- Mads ofaldli 
7-Kenneth Eggan 
8 Helene Torgersen 
9- Ronny Risvik 
10- Ruth Jenny Auran 
11-Jan Lyng 
12- Eirin Srmo 
12- Frank Westberg 

Med det var den formelle del av generalforsamlingen ferdig. 

Jan Lyng nsket ~ formidle en takk til leder Asbjørn Opdal og styret for det arbeidet som er nedlagt 
siste år, og fikk generalforsamlingen med på en applaus for styret. 



Etter den formelle delen orienterte Asbjørn Opdal om bruken av Varig Orkla Arena til trening og løp 
fram til ferdigstilling av anlegget. For tiden pågår det fortsatt anleggsarbeid på deler av eiendommen. 

Nestleder i driftsselskapet, Morten D Draveng, orienterte om arbeidet som er nedlagt for å få 
gjennomført en verdig avslutning av Leangen Travbane og forberedelsene for best mulig driftsforhold 
ved det nye anlegget, herunder et flott åpningsarrangement. 
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Hans Tronstad ne Leinum 

Jan Frode Holltrø 


